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Interpellation ti|| Tekniska nämndens ordförande Mathias Lindow (L)

Hur fullföljs löftet om förstärkt väg med GC väg till

Margretelunds reningsverk ?

I samband med beslutet om lokalisering av nytt framtida reningsverk på den plats tidigare

reningsverk finns i Margretelund framlades ett löfte om att förstärka vägen till reningsverket. Detta

tydliga löfte som gavs från kommunen måste uppfyllas och vi är angelägna om att så sker.

Vi utgår ifrån att kommunens planering tillsammans med Roslagsvatten är i full gång och det vore

intressant om kommunfullmäktige kunde få ta del av Mathias Lindows redogörelse konkret för detta.

När startar förstärkningsarbetet med vägen ? Hur kommer informationen till kringboende att ske ?

Vi Socialdemokrater har förordat en betydligt högre investeringsbudget för Österåker, då vi med oro

ser att den är mycket låg och vill därför också förhöra oss om hur finansiering av vägen kommer att

ske ?

För soc aldemokra

Ann-Christine Furustrand (S)


